
Gonalons: Czuję się tu naprawdę dobrze

News - ASRoma.pl

Maxime Gonalons zaliczył wczoraj udany oficjalny debiut w zespole

Giallorossich. Dziś Francuz udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym

wyjaśniał swoje wcześniejsze wypowiedzi dla francuskiej prasy.

- Właściwie jest wyjaśnić pewne rzeczy. To prawda, udzieliłem wywiadu we Francji,

w którym wyjaśniłem, że po zakończeniu kariery chciałbym wrócić do Lyonu, gdzie

dorastałem i gdzie zostawiłem wszystko. Dziś jednak mam to za sobą, nie jest to

aktualny temat. Teraz jestem w Romie, tu znalazłem wielki klub z fantastycznymi

ludźmi i kolegami, którzy pomogli mi w aklimatyzacji. Czuję się tutaj naprawdę

dobrze, jestem szczęśliwy i chcę udowodnić moje umiejętności na rzecz drużyny.

Koncentruję się na celach, które chcemy osiągnąć. 

Gonalons może liczyć na występ w którymś z najbliższych dwóch meczów, z Udinese

lub z Quarabag.
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